
 71 نیروگاه 5 كیلوواتی 
در گنبدكاووس احداث شده است

:با همکاری  نیروی شهرستان گنبدکاووس گفت  توزیع  مدیر 
کمیته امداد امام خمینی )ره( شهرستان ،71 نیروگاه 5 کیلوواتی 
با ظرفیت 355 کیلووات نصب و آماده اتصال به شبکه برق و قابل 
بهره برداری است.ه گزارش روابط عمومی توزیع نیروی برق گلستان 
؛ سید علی اکبر حسینی فرد گفت : بیش از 1000 میلیارد ریال 
هزینه  اول سال  ماه  در6  گنبدکاووس  برق شهرستان  برای شبکه 
رشد خوبی  قبل  در سنوات  مشابه  مدت  به  نسبت  که  است  شده 
داشته است.وی افزود :از محل توسعه و احداث اعتبار جذب شده 
90 میلیارد ریال بوده که در دو بخش شهری و روستایی که علاوه 
بر نصب ترانسفورماتور و احداث 7 کیلومترخطوط فشار متوسط ، 
6 کیلومتر فشار ضعیف از این محل اعتبار انجام شده است.حسینی 
اعتبار جذب شده 230  بهینه  و  اصلاح  از محل   : کرد  اضافه  فرد 
میلیارد ریال بوده که در قالب رفع کانون خطر و رفع حریم و تبدیل 
فشار  برق  تعمیرات خطوط  و  خودنگهدار  کابل  به  سیمی  خطوط 
متوسط و نصب 42 دستگاه ترانسفورماتور 20 کیلوولت با اعتباری 
بالغ بر 230 میلیارد ریال را شامل می شود.مدیر توزیع نیروی برق 
اعتبار جذب شده 600  مشترکین،  حوزه  در   : افزود  گنبدکاووس 
برق  بوده که شامل 2239 دستگاه نصب کنتورهای  ریال  میلیارد 

برای مشترکین می باشد.

 تدوین سند توسعه هوش مصنوعی 
در مدیریت شهری اصفهان

امور  در  شهردار  ویژه  دستیار  مرادیان:  فایزه   – اصفهان 
از  اصفهان  شهرداری  فاوای  سازمان  مدیرعامل  و  هوشمندسازی 
تدوین سند توسعه هوش مصنوعی در مدیریت شهری اصفهان در 
بهمن ماه سال جاری خبر داد.به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای 
شهرداری اصفهان، سعید فردانی با اعلام این خبر گفت: سند توسعه 
بهمن سال جاری  اصفهان در  هوش مصنوعی در مدیریت شهری 
تدوین خواهد شد.وی با بیان اینکه هوش مصنوعی در برنامه ریزی و 
مدیریت شهری هوشمند، به بهبود و کاهش ترافیک شهری کمک 
می کند و تجزیه و تحلیل داده های ترافیک بر اساس الگوریتم های 
یاری  شهری  ترافیک  سیستم  بهبود  در  را  مسئولان  هوشمند، 
می تواند  هوشمند  ترافیک  سامانه های  اینکه  بیان  با  می دهد.وی 
افزود:  کند،  هدایت  مسیر  بهترین  به  خودکار  به طور  را  خودروها 
ایفا  توجهی  قابل  نقش  انرژی شهری  مدیریت  در  هوش مصنوعی 
می کند و با استفاده از سیستم های هوشمند توزیع انرژی، مصرف 
تجزیه  با  این سیستم ها  که  می شود  بهینه سازی  در شهرها  انرژی 
و  کرده  را شناسایی  الگوهای مصرف  گوناگون،  داده های  تحلیل  و 

توزیع انرژی را به طور هوشمند کنترل می کند.
اینکه در  بیان  با  اصفهان  فاوای شهرداری  مدیرعامل سازمان 
زمینه مدیریت پسماند نیز هوش مصنوعی به کمک الگوریتم های 
عملکرد  بهبود  و  پسماند  بازیابی  منابع  مدیریت  پیشرفته، 
سیستم های جمع آوری و بازیابی پسماند را تسهیل می کند، تاکید 
کرد: پیش بینی حجم و نوع پسماند تولیدی و برنامه ریزی مستدام 

در این زمینه، از دیگر مزایای استفاده از هوش مصنوعی است.

تصویب تدقیق خط محدوده شهر اصفهان 
اصفهان – فایزه مرادیان: سرپرست اداره کل راه و شهرسازی 
استان اصفهان گفت: تدقیق خط محدوده شهر اصفهان در شورای 

عالی شهرسازی و معماری ایران مصوب شد.
استان  از  شهرسازی  و  راه  وزارت  خبری  پایگاه  گزارش  به   
و  راه  اداره کل  سرپرست  آسمانی  چم  فلاح  حمیدرضا  اصفهان؛ 
شهرسازی استان اصفهان با اشاره به تصویب تدقیق خط محدوده 
اظهار  ایران،  معماری  و  شهرسازی  عالی  شورای  در  اصفهان  شهر 
کرد: این مصوبه پس از برگزاری نشست های مختلف کارشناسی و 
اخذ مصوبات استانی محقق شد.    وی افزود: تدقیق خط محدوده 
شهر اصفهان مربوط به آخرین طرح تفصیلی مصوب سال 1394 و 
شامل قسمت هایی از اراضی مناطق 2،  4،  6،  9،  11،  12،  14 
شهرداری اصفهان در مجموع با مساحت حدود 34 هکتار است.    به 
گفته سرپرست اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان، این مصوبه 
بخشی از مشکلات شهروندان و مدیریت شهری را برطرف می کند 
از اسناد مصوب طرح جامع جدید شهر اصفهان  و به عنوات یکی 
وی،  گرفت.     خواهد  قرار  استناد  مورد  است  تهیه  حال  در  که 
الحاق روستای سلیمی در مجاورت بیمارستان چمران به محدوده 
شورای  های  مصوبه  دیگر  از  را  منفصل  صورت  به  اصفهان،  شهر 
چم آسمانی،  فلاح  کرد.     بیان  ایران  معماری  و  شهرسازی  عالی 
منظور طرح  به  اصفهان  به محدوده شهر  اراضی  الحاق 26 هکتار 
از دیگر مصوبه  را  توسعه حرم حضرت زینب )س( در منطقه 14 
های این شورا اعلام و اضافه کرد :این اقدام، گام مثبتی در راستای 
احیای بافت پیرامونی حرم و توسعه منطقه است.    وی اظهار کرد: 
همچنین الحاق 62 هکتار اراضی دولتی به محدوده شهر زرین شهر 
برای اجرای نهضت ملی مسکن ویژه 3 هزار خانوار واجد شرایط در 

شورای عالی شهرسازی و معماری ایران مصوب شد.  

 خودروهای وارداتی 
تولید سال ۲۰۲1 مشمول معاینه فنی شدند

ستاد معاینه فنی شهر تهران اعلام کرد: با شروع سال میلادی 
جدید و ورود به سال 2025 بخشی از خودروهای وارداتی تولید سال 
2021 مشمول دریافت معاینه فنی شده اند.سید محمد مهدی میرزایی 
قمی، مدیرعامل ستاد معاینه فنی خودروهای تهران در توضیح وسایل 
نقلیه مشمول معاینه فنی گفت: بر اساس قانون خودروهای شخصی از 
زمان تولید به مدت چهارسال و خودروهای عمومی به مدت یکسال از 
انجام معاینه فنی معاف هستند. در حال حاضر خودروهای شخصی 
تولید داخل دی ماه 1399 و ما قبل و خودروهای وارداتی تولید ژانویه 
سال 2021 و ما قبل مشمول معاینه فنی هستند. وی درباره کنترل 
و نحوه پایش معاینه فنی وسایل نقلیه تصریح کرد: گواهی معاینه فنی 
از دوطریق مکانیزه توسط دوربین های سطح  خودروهای مشمول  
شهر و فیزیکی توسط پلیس کنترل می شود و خودروهای فاقد معاینه 
فنی در صورت تردد روزانه تنها به واسطه نداشتن گواهی معاینه فنی 
مبلغ 100 هزار تومان جریمه می شوند.مدیرعامل ستاد معاینه فنی 
خودروهای تهران در توضیح این موضوع که اعتبار گواهی معاینه فنی 
خودروهای شخصی یکساله بوده و ممکن است در این بازه، خودرو از 
شرایط هنگام معاینه فنی خارج شود، توضیح داد: بنابر تدبیر پلیس بر 
اساس ضوابط قانونی از چند ماه گذشته در طرح ویژه ای، گواهی معاینه 
فنی خودروهای دودزا و دچار نقص فنی باطل می شود و این خودروها 
پس از رفع نقص بایستی مجددا نسبت به انجام معاینه فنی خودروی 
خود اقدام نمایند. این موضوع حتی برای خودروهای سانحه دیده در 
تبصره ماده 7 آیین نامه اجرایی نحوه انجام معاینه و صدور برگ معاینه 
فنی خودرو نیز تاکید شده که در صورت سانحه یا تصادف برای وسیله 
نقلیه دارای گواهی معاینه فنی با تشخیص کارشناس تصادف راهنمایی 
و رانندگی خودرو بایستی مجددا نسبت به معاینه فنی خودرو اقدام 
کنند.بنابر اعلام روابط عمومی ستاد معاینه فنی شهر تهران، وی در 
پایان خاطر نشان کرد: مراجعه حداقل سالی یک بار یک بحث قانونی 
برای ساماندهی وضعیت خودروها پس از تولید به صورت کلان برنامه 
ریزی شده، ولی خودروها نیاز دارند که از خدمات مراکز معاینه فنی به 
عنوان مراجع و آزمایشگاه های معتمد تشخیص ایرادات فنی در خودرو 
چندین مرتبه در سال استفاده کنند. از شهروندان درخواست می شود 
جهت حفظ سلامت و ایمنی خود و سرنشینان پس از هر تعمیر اساسی 
در بخش های ایمنی و یا پیش از سفر که ایمنی خودرو حائز اهیمت 
است به مراکز معاینه فنی مراجعه و از سلامت فنی خودروی خود 

اطمینان حاصل کنند.
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یزد-سید محمد جواد عرفان فر: جانشین فرمانده 
انتظامي استان یزد از دستگیري 4 سارق و کشف 21 فقره 

انواع سرقت در یزد خبر داد.
به گزارش خبرنگار خبرگزاري پلیس؛ سرهنگ »سید 
گفت:  خبر  این  جزئیات  توضیح  در  موسوي«  محمدطاهر 
در پي وقوع چند فقره انواع سرقت در یزد بررسي موضوع 

بصورت ویژه در دستور کار ماموران پلیس یزد قرار گرفت.
وي ادامه داد: ماموران کلانتري 13 شهید رجایي یزد 
محل  شناسایي  به  موفق  پلیسي  و  فني  اقدامات  انجام  با 
اختفاي سارقان شدند که پس از هماهنگي با مقام قضائي 

متهمان را در یک عملیات دستگیر کردند.
جانشین فرمانده انتظامي استان یزد تصریح کرد: متهمان در تحقیقات هاي اولیه به 21 فقره انواع سرقت اعتراف 

کردند.
سرهنگ موسوي در پایان خاطرنشان کرد: متهمان پس از تشکیل پرونده به مرجع قضائي معرفي شدند.

با  نشستی  در  فر:  عرفان  جواد  محمد  یزد-سید 
حضور مسئولان جمعیت هلال احمر استان یزد و مسئولان 
دانشگاه یزد تفاهم نامه همکاری بین این دو نهاد به امضاء 

رسید.
این  یزد؛  دانشگاه  عمومی  روابط  گزارش  به 
همکاری  تحکیم  و  گسترش  هدف  با  تفاهم نامه 
و  توانمندی ها  امکانات،  از  بهینه  بهره برداری  جهت 
ترویج  اهداف مشترک،  راستای  در  موجود  ظرفیت های 
داوطلبی  فرهنگ  دیگرامدادی،  امدادی،  خود  فرهنگ 
افراد  آگاهی  سطح  ارتقای  اسلامی،  زندگی  سبک  و 
با  مشترک  برنامه  خون،  اهدای  برنامه  مانور،  آموزشی،  کلاس  برگزاری  با  دانشگاهیان  ویژه  به  جامعه 
وقوع  از  بعد  و  حین  قبل،  جامعه  تاب آوری  سطح  ارتقای  و...،  علمی  انجمن های  دانشجویی،  تشکل های 
پرسنل  اعضا،  رفاهی  و  ورزشی  مهارتی،  علمی،  سطح  ارتقای  زمینه  در  دوجانبه  همکاری  و  بحران  و  حادثه 

شد. منعقد  نهاد  دو  خانواده های  و 

 دستگيري 4 سارق در يزد 
و کشف 21 فقره انواع سرقت

انعقاد تفاهم نامه همکاری بين جمعيت هلال احمر 
استان يزد و دانشگاه يزد

مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی کردستان در سومین جلسه کارگروه 
اشتغال و سرمایه گزاری استان که به ریاست معاون امور اقتصادی استانداری 
با  خانگی  مشاغل  تسهیلات  پرداخت  اولویت  گفت:  شد،  برگزار  کردستان 
فارغ التحصیلان دانشگاهی،  زنان سرپرست خانوار، مددجویان تحت پوشش 
امام )ره( و آسیب دیدگان اجتماعی و معتادین بهبود  کمیته امداد حضرت 

یافته است.
به گزارش روابط عمومی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی کردستان: 
فرزاد پیشکاری به اقدامات دولت به منظور توسعه کسب و کارهای خانگی از 
جمله صدور آنی مجوزها و افزایش سطح تسهیلات مشاغل خانگی خبر داد 
یافته،  توسعه   اقتصاد های  توسعه و حتی  اینکه در جوامع درحال  بیان  با  و 
کسب  و کارهای خانگی به عنوان یکی از ابزارهای رشد اقتصادی و حل مشکل 
از  نوع  این  نقش  داشت:  اظهار  می رود،  به شمار  زنان  برای  ویژه  به  بیکاری 
کسب  و کارها در توسعه منطقه ای و ملی سبب توجه بیش از پیش دولت ها 
و  از کسب   نوع  این  از  تدوین خط مشی های حمایتی خاص  و  مقوله  این  به 

کارها می شود.
باعث  اجرای طرح ملی توسعه مشاغل خانگی،  اینکه  بیان  با  پیشکاری 
مقوله،  این  فرهنگ سازی  و  شود  می  خانواده  در  اشتغال  فرهنگ  ایجاد 
زمینه ساز مهم ترین تحولات اجتماعی در ساختار اشتغال جامعه خواهد شد، 
اظهار داشت: این طرح می تواند علاوه بر توفیقات در زمینه اشتغال پایدار و 

بهبود وضعیت معیشتی خانواره ها، موجب بهبود فرهنگ کار در استان نیز 
خواهد شد.

پرداخت  از  هدف  کردستان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  کل  مدیر 
تسهیلات مشاغل خانگی و توسعه این طرح را ارتقای فرهنگ کار و تلاش، 
با کار و مشارکت جمعی، حس مسئولیت  آشنایی تمامی اعضای خانواده را 
پذیری، ارتقای وضعیت معیشتی و رفاهی خانواده ها، توانمند سازی خانوارها، 
رفع مشکلات خانوارها و اقشار آسیب پذیر و معتادین بهبود یافته و... خواند 
و با بیان اینکه کل اعتبارات مصوب دولت برای تسهیلات مشاغل خانگی در 

استان کردستان در سالجاری، 146 میلیارد تومان بوده است، اظهار داشت: 
از سوی دستگاه های  تومان پرونده متقاضیان مشاغل خانگی  120 میلیارد 
 60 تاکنون  گزارشات،  اساس  بر  و  شده  معرفی  عامل  های  بانک  به  اجرایی 
میلیارد تومان معادل 43 درصد این تسهیلات به متقاضیان در قالب »مستقل 

و پشتیبان« پرداخت شده است.
بانک های  ترتیب  به  را  این تسهیلات  بانکی  بیشترین جذب  پیشکاری 
توسعه تعاون با 6۸ درصد، بانک تجارت 53 درصد و بانک ملت با 52 درصد 
و بیشترین جذب شهرستانی را نیز به ترتیب برای شهرستان های سروآباد با 

9/79، مریوان 59 درصد و سنندج با 51 درصد عنوان کرد.
مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی کردستان با بیان اینکه تعهد اشتغال 
استان در سالجاری ایجاد 23 هزار و 611 فرصت شغلی است و تاکنون 16 
هزار و 129 شغل برابر با 6۸ درصد برنامه تحقق پیدا کردە است، اظهار داشت: 
با  امداد  نفر، کمیته  با 4۸33  ادارات صمت  را  بیشترین درصد ثبت اشتغال 
336۸ و جهاد کشاورزی با 2۸25 نفر داشته اند و شهرستان های سقز با ۸4 
درصد و بانه و دیواندره با 7۸ درصد، بهترین وضعیت و عملکرد را تاکنون به 

خود اختصاص داده اند.
پیشکاری از ادارات اجرایی و بانک های عامل خواست با تعامل و همراهی 
تا  را فراهم آورند  بیشتر زمینه پرداخت تسهیلات مشاغل خانگی در استان 
شاهد توسعه اقتصادی استان و بهبود وضعیت معیشتی و رفاهی خانوار ها بود.

دومین  بوشهر  استان  گفت:  فارس  خلیج  فناوری  و  علم  پارک  رئیس 
دوره نمایشگاه صنایع دریایی و دریانوردی ایران را با گستردگی و قابلیت های 

بیشتری نسبت به دوره نخست میزبانی می کند.
طبق  نمایشگاه  این  افزود:  خبرنگاران  با  گفت وگو  در  دشتی  رحمن 
دائمی  تا 26 دی ماه سالجاری در محل  تاریخ 24  از  انجام شده،  برنامه ریزی 

نمایشگاه های بین المللی استان بوشهر برگزار خواهد شد.
وی بیان کرد: این رویداد بدون تردید با قابلیت های خود بار دیگر جایگاه 
ایران  دریانوردی  و  دریایی  از قطب های مهم صنایع  یکی  به عنوان  را  بوشهر 

تثبیت خواهد کرد.
گسترده  حضور  داد:  ادامه  فارس  خلیج  فناوری  و  علم  پارک  رئیس 
شرکت های دانش بنیان و فناور، نقطه عطف این نمایشگاه خواهد بود و فرصتی 
حوزه  در  شرکت ها  این  فناورانه  و  علمی  دستاوردهای  آخرین  معرفی  برای 

صنایع دریایی و دریانوردی فراهم می کند.
حمایت  هدف  با  شکوفایی  و  نوآوری  صندوق  همچنین  افزود:  دشتی 

این  در  دانش بنیان  شرکت های  حضور  از  نوین،  فناوری های  توسعه  از 
خواهد  حمایت  ریال  میلیون   500 سقف  تا  هزینه ها  درصد   70 نمایشگاه 

کرد.
سمینارها  رویدادها،  شامل  نمایشگاه  این  داد:  ادامه  وی 
تحقق  راستای  در  که  بود  خواهد  متعددی  تخصصی  پنل های  و 
انقلاب  معظم  رهبر  ابلاغی  دریامحور  توسعه  سیاست های 

است. شده  برنامه ریزی 
دشتی عنوان کرد: نمایشگاه صنایع دریایی و دریانوردی ایران در بوشهر 
میان  تعامل  برای  بستری  دریایی،  آخرین دستاوردهای حوزه  ارائه  بر  علاوه 

فعالان این صنعت و شرکت های فناور فراهم می کند.
سال  در  ایران  دریانوردی  و  دریایی  صنایع  نمایشگاه  شد:  یادآور  وی 
گذشته با حضور پررنگ شرکت های بزرگ و چهره های برجسته حوزه اقتصاد 
نمایش  به  را  حوزه  این  در  استان  صنعت  ظرفیت  توانست  و  برگزار  دریایی 

بگذارد.

دشتی افزود: این دوره نیز با حضور شرکت های دانش بنیان و بزرگ ترین 
فعالان صنعت دریایی کشور، گامی مهم در تقویت جایگاه بوشهر در این حوزه 

خواهد بود

کلانشهر  اجتماعی  قرارگاه  قضایی  و  حقوقی  کمیته  مشترک  نشست 
تهران با شورای مدیران معاونت خدمات شهری برگزار شد.

کلانشهر  اجتماعی  قرارگاه  قضایی  و  حقوقی  کمیته  مشترک  نشست 
دی ماه   16 یکشنبه  ظهر  شهری  خدمات  معاونت  مدیران  شورای  با  تهران 
و  جرم  وقوع  از  پیشگیری  مدیرکل  صادقی  حسین  محمد  حضور  با   1403
آسیب های اجتماعی دادستان کل کشور، ولی الله مهبودی معاون حقوق عامه  
انقلاب تهران، داوود گودرزی  از وقوع جرم دادسرای عمومی و  و پیشگیری 
معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری تهران، عبدالمجید رحمانی 
و  تهران  کلانشهر  اجتماعی  آسیب های  مدیریت  و  پایش  رصد،  مرکز  دبیر 
مدیران عامل مجموعه های معاونت خدمات شهری به همت مرکز رصد، پایش 

و مدیریت آسیب های اجتماعی کلانشهر تهران برگزار شد.
شهرداری  زیست  محیط  و  خدمات  شهری  معاون  گودرزی  داوود 
این  برگزاری  از  قدردانی  و  رجب  ماه  تبریک  ضمن  جلسه  این  در  تهران 
های  آسیب  رفع  در  ذیربط  نهادهای  و  تهران  شهرداری  اهتمام  به  جلسه 
مملؤ  که  فرحزاد  روددره  ساماندهی  گفت:  فرحزاد،  روددره  در  اجتماعی 
با  بود  بسیاری  و...  متجاهر  معتادین  اجتماعی،  های  آسیب  و  معضلات  از 
سرانجام  به  ذیربط  مسئولین  تمامی  افزایی  هم  و  همدلی  همت،  تلاش، 
رسید و کار بسیار ارزشمندی محقق شد که جای تقدیر ویژه دارد. اکنون 
استفاده  برای  خاص  و  طبیعی  تفرجگاهی  به  فرحزاد  روددره  که  شاهدیم 

عموم شهروندان تبدیل شده است.  
در ادامه این جلسه، هریک از مدیران عامل زیر مجموعه معاونت خدمات 

شهری به بیان موضوعات تخصصی مجموعه خود پرداختند و درخواست های 
خود  را جهت تسریع و تسهیل در روند اجرای امور مطرح کردند.

آسیب های  و  جرم  وقوع  از  پیشگیری  مدیرکل  صادقی  حسین  محمد 
قضایی  مدیریت شهری، دستگاه  کرد:  تصریح  دادستان کل کشور  اجتماعی 
انتظامی می توانند نشست های تعاملی و اثربخشی داشته باشند و  و دستگاه 
معضلات و مشکلات را با کمک یکدیگر رفع کنند. قطعا برگزاری این نشست ها 

و گفتمان سازی ها می توانند بسیار موثر و اثربخش باشند.
وی در ادامه با اشاره به اینکه باید به دنبال یافتن راهکارهایی باشیم که 
را  راحت تر مسائل  بتوانیم  تا  باشند  داشته  اغنایی  قابلیت  و  باشند  کم هزینه 
دنبال کنیم، گفت: این راهکارها محقق نمی شوند، مگر با برگزاری نشست های 

تخصصی این چنینی و همینطور استفاده از ظرفیت مرکز علمی تخصصی که 
در شهرداری تهران وجود دارد.

صادقی در ادامه پیشنهاد داد که جهت تسهیل در انجام امور، دادیار مقیم 
در شهرداری تهران مستقر شود تا با انجام این امر بسیاری از ماموریت هایی که 

ممکن است با چالش مواجه شوند، رفع شود.
ولی الله مهبودی معاون حقوق عامه  و پیشگیری از وقوع جرم دادسرای 
عمومی و انقلاب تهران نیز ضمن تشکر از اقدامات انجام شده، گفت: همواره 
آنها  ایجاد  زمینه  از  جلوگیری  و  آسیب ها  درمان  به  موقع  به  ورود  با  باید 

بپردازیم تا مسائل به خوبی حل و فصل شود.  
آسیب های  فرحزاد  دره  رود  ساماندهی  بحث  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
اجتماعی بسیاری وجود داشت، گفت: این محیط با عزم و اراده ملی به فضایی 

برای استفاده عموم شهروندان تبدیل شد.
می خواهند،  عدالت  و  عدل  ما  از  اینکه شهروندان  بر  تاکید  با  مهبودی 
بیان کرد: در خصوص مسائل می توان با مردم صحبت و اغناسازی کرد. باید از 

ظرفیت و منابع مردم نیز در کارها استفاده شود.  
وی با اشاره به اینکه سایر نهادها نیز برای رفع مسائل باید کمک کنند، 
گفت: ما نیز وظیفه خود را در مقابل ماموریت هایی که به عهده ماست، قاطعانه 

انجام خواهیم داد و در کنار شهرداری تهران خواهیم بود.
در  جلسات  این  برگزاری  استمرار  بر  جلسه  این  ادامه  در  است  گفتنی 
راستای تسهیل در رفع موضوعات مختلف حوزه خدمات شهری و رفع آسیب 

های اجتماعی تاکید شد.

مسکن  لایحه  اینکه  اعلام  با  تهران  شهر  نوسازی  سازمان  مدیرعامل 
فرصت  این  امیدواریم  گفت:  به شوراست،  ارسال  آماده  و  تهیه شده  پرسنل 

فراهم شود که تا پایان امسال به تصویب برسد.
سید مهدی هدایت مدیرعامل سازمان نوسازی شهر تهران در دویست و 
نود و سومین جلسه شورای اسلامی شهر تهران و در جریان بررسی گزارش 
حسابرسی این سازمان برای سال 1402 با بیان اینکه با پیگیری های صورت 
گرفته برای رفع بندهای حسابرسی امسال نسبت به سالهای قبل بهتر شده 
به ثبت  امسال وجود دارد که مربوط  بند در گزارش  اظهار کرد: یک  است، 
سود بود که به لحاظ برخی ملاحظات ثبت نکردیم و قرار شد این سود امسال 

ثبت شود.
وی با اعلام اینکه سازمان نوسازی تنها مجموعه ای است که طلب مالیاتی 
خود را ثبت کرده و بر این اساس ما 100 میلیارد تومان از محل مالیات بر 
ارزش افزوده از سازمان امور مالیاتی طلبکار هستیم، یادآور شد: بابت اجرای 
پروژه امام علی 300 میلیارد تومان در سال 1392 از سوی سازمان از بانک 
ملی دریافت شده بود که به هزار و 600 میلیارد تومان با سود رسید و ۸50 

میلیارد تومان از آن تسویه شده و مابقی آن نیز حال پیگیری است.
هدایت با بیان اینکه بخشی از هزینه ها در سازمان صرف دفاتر تسهیل 
گری می شود، خاطرنشان کرد: در بخش دعاوی حقوقی 67 پرونده داریم که 
عموماً مربوط به پیگیری مطالبات است و تنها یک پرونده مربوط به شراکتی 
است که متأسفانه شریک هیچ اقدامی انجام نداده و امور دادگاهی آن در حال 

انجام است. امیدواریم پس از صدور حکم، شریک از پروژه خارج شود.

تمام جلسات  اینکه  بر  تأکید  با  تهران  نوسازی شهر  مدیرعامل سازمان 
دو عضو  یا  یک  برخی جلسات  در  است  ممکن  و  برگزار شده  مدیره  هیئت 
باشند که در گزارش حسابرسی ثبت شده است، خاطرنشان  نداشته  حضور 
کرد: ما گزارش 6 ماهه سازمان را به معاونت مالی ارائه دادیم. تلاش ما این 
است که یک بند موجود در گزارش حسابرسی مربوط به مالیات را هم دیگر 

نداشته باشیم.
وی ادامه داد: حسابرس بر بیمه روی اراضی تأکید دارد اما راهکاری برای 
بیمه کردن زمین ها پیدا نکردیم. اساسنامه قبلی سازمان در حال اجراست و 

منتظر ابلاغ اساسنامه جدید از سوی وزارت کشور هستیم.
لایحه مسکن پرسنل تهیه شده و آماده ارسال به شوراست

هدایت با اعلام اینکه لایحه مسکن پرسنل تهیه شده و آماده ارسال به 
امسال  پایان  تا  که  شود  فراهم  فرصت  این  امیدواریم  کرد:  اظهار  شوراست، 
به تصویب برسد تا واحدهای در حال ساخت توسط سازمان و یا واحدهای 

مشارکتی در اختیار پرسنل قرار بگیرد.
گفتنی است گزارش حسابرسی سازمان نوسازی شهرداری تهران برای 

سال 1402 با حداکثر آراء موافق، منصفانه اعلام و تأیید شد.
هدایت همچنین تصریح کرد: هزار واحد مسکونی واگذار شده که هنوز 
سند ندارد و عمدتاً در محلات اتابک و مینابی است و در حال پیگیری هستیم 
که بتوانیم اسناد عرصه و اعیان را به مردم تحویل دهیم. تا زمانی که سند 
این واحدها را جزء آمار عملکردی قطعی بدانیم.  تحویل ندهیم نمی توانیم 

سازمان به شدت درگیر این موضوع است.

وی با بیان اینکه پروژه نفرآباد در حال نازک کاری و رو به پایان است، 
خاطرنشان کرد: ساختمان های الگوی در حال ساخت باعث شده که افرادی 
که از این منطقه رفته اند بازگردند. این پروژه 90 درصد پیشرفت فیزیکی دارد 

و امیدواریم تا پایان سال به بهره برداری برسد.
هدایت خاطرنشان کرد: عملًا پرونده پروژه های پیمانکاری ما امسال به 
پایان می رسد. مشکل برق و روشنایی و تأسیسات نفرآباد را پیگیری کردیم و 
رفع شد. سرمایه گذاران برای اجرای پروژه های مشارکتی وارد نفرآباد شدند. 
تلاش ما ساخت مسکن معوض و تحویل به مردم است و اطمینان داریم که 

اتفاق خوبی با اجرای ساختمان های الگو در نفرآباد رخ خواهد داد.
وی با بیان اینکه باغ راه 9.5 کیلومتر طول دارد و از روزی که به سازمان 
برای محدوده های  انتخاب کردیم و پنج مشاور  برای آن  واگذار شده مشاور 
مختلف آن با اصلاح طرح تعیین شده است، گفت: 700 متر مسیر اتصال به 
و  شده  آن  اعتبار صرف  تومان  میلیارد   500 و  شده  اجرایی  ولایت  بوستان 
میزان پیشرفت فیزیکی آن 90 درصد است. به غیر از دو پروژه خدماتی مابقی 

موارد تا پایان امسال تحویل داده می شود.
وی ادامه داد: مسیر دوچرخه و پیاده به طول دو کیلومتر اجرایی شده 
برای ساخت پل  اقدامات  و  ندارد  است. مسئله خاصی در منطقه 17 وجود 
در حال انجام است و این پروژه فرامنطقه ای به معاونت اجتماعی و فرهنگی 
تحویل داده خواهد شد. شهردار تهران با جدیت پیگیر این پروژه بود و شاید 
اگر به سازمان نوسازی واگذار نمی شد، به این شکل پیش نمی رفت و منابع 

ساخت آن از محل واگذاری واحدهای مسکونی تامین شد.

مدیر كل تعاون، كار و رفاه اجتماعی كردستان:

اولویت پرداخت تسهیلات مشاغل خانگی با فارغ التحصیلان دانشگاهی، زنان سرپرست خانوار، 
مددجویان تحت پوشش كمیته امداد است

بوشهر میزبان دومین دوره نمایشگاه صنایع دریایی و دریانوردی ایران شد

برگزاری نشست مشترک قرارگاه اجتماعی کلانشهر تهران با شورای مدیران معاونت خدمات شهری

رفع مشکل روشنایی و تأسیسات نفرآباد


